
Excellentie, geachte Mevrouw,

Dat u de jacht op het konijn sluit kan ik wel mee leven alleen de argumentatie die daarvoor gebruikt 
wordt is niet eerlijk. Dat het konijn niet meer in zulke aantallen als vroeger voorkomt heeft ook te 
maken met ziekten die onder konijnen uitbreken waar jagers niets aan kunnen doen. Toch zie je op 
sommige percelen de aanwas van jonge konijnen weer toenemen.

Dat de jacht op het haas dicht gaat, nu in de provincies Utrecht, Limburg en Groningen, is niet 
terecht. In ons jachtveld in de provincie Utrecht lopen tientallen hazen. Bij de laatste wildtelling in 
april 2022 werden door ons ruim 50 hazen geteld op een gebied van 100 ha. Wij mochten in de 
jachtperiode 38 hazen schieten en konden iedereen die dat wilde een wildgift meegeven.

Mag ik u er op wijzen dat de fruitboeren in ons jachtveld best een haasje in hun boomgaard willen 
zien lopen maar het moeten er niet te veel worden.  In de winterperiode als er sneeuw ligt en er 
niets meer te vreten is gaan hazen rechtop tegen de stam staan en schuiven het beschermingsnetje 
naar beneden en gaan aan de bast staan vreten waardoor de boom dood gaat. De schade is dan voor 
de fruitteler.

Verder hebben we nog het probleem dat vossen op dit moment niet beheerd mogen worden omdat 
vergunningen niet goed zijn onderbouwd, net in een periode dat de vossen welpen hebben dus 
ervoor moeten zorgen dat die genoeg te vreten hebben en gaan dus op strooptocht.

Verwilderde katten die in het veld lopen stropen alles weg wat ze op de grond voor de bek komt,  ze 
worden gevangen NA het broedseizoen zodat voor dit jaar alles al is opgevreten voor het tot 
wasdom is kunnen komen. Ze worden gecastreerd of gesteriliseerd en daarna weer uitgezet in het 
wild. Dank aan de anti-jacht lobby maar zij hebben dit niet goed begrepen want ook van de 
weidevogels blijft niets over.

Dat je weinig wild ziet overdag komt ook voor een groot deel door de recreatie, mensen lopen overal 
houden zich niet aan paden, honden struinen door de bossen achter (ree)wild aan maar je mag er 
niets van zeggen want dan is de wereld te klein, mijn hond doet dat niet. Heb een ordner met 
formulieren voor valwild dat door honden is opgejaagd en door auto’s is aangereden en door mij of 
collega’s moest worden doodgeschoten omdat ze te erg verwond waren.

Dan hebben we het nog niet gehad over de kraaien die in de fruitbomen het fruit gaan aanpikken 
tegen de tijd dat het fruit rijp wordt. Kilo’s fruit kan worden  weggegooid omdat kraaien er in zitten 
te pikken. Wij zitten gemiddeld 2 a 3 dagen in een boomgaard om ze te beheren.

Mogen wij dan voor ons nuttige werk aan het eind van het seizoen een haasje schieten voor de pot 
als er genoeg lopen. Denk dat dat geen bezwaar zal mogen zijn.

Met dit bericht wil ik afsluiten en met mij hopen velen dat u tot inzicht mag komen en de jacht op 
het haas open zal houden.


